
ZAPISNIK

s 29. virtualnog sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 2. veljače 2021. pomoću Zoom aplikacije s početkom u 16:15 sati

Prisutni: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Kornelija Špoler Čanić
Ispričani: Alen Sajko, Igor Kos,

Dnevni red:

1. Verificiranje zapisnika prethodne sjednice
2. Financije i drugi izvještaji
3. Pomoć stradalim članovima u potresu na području Sisačko Moslavačke županije.
4. Redovna proljetna te izborna Skupština
5. Hrvatski meteorološki časopis 54/55
6. Obilježavanje Svjetskog meteorološkog dana
7. Proljetni izlet
8. Zahtjev za primitak u članstvo
9. Stanje knjižnice
10. Razno

Ad 1. Upravni odbor je verificirao zapisnik s posljednje sjednice Upravnog odbora.

Ad 2. Trenutno stanje računa iznosi 66.725,96 kn i 33 €, a blagajne 2.769,97 kn.

Ad 3. Donesena je odluka da se istraži mogućnost o načinima pomoći članovima društva koji su
stradali u potresima na području Sisačko Moslavačke županije te da se utvrdi koji su to članovi.

Ad 4. Odlučeno je da se proljetna i izborna Skupština održi 13. svibnja 2021. u 15 sati. Plan je da se
Skupština održi fizički, a ako epidemiološka situacija to neće dozvoliti održat će se virtualno putem
Zoom aplikacije. Kao moguću lokaciju održavanja Skupštine, a da se uvažavaju epidemiološki uvjeti,
predložen je Kraš auditorium. Odlučeno je da se u narednom periodu razmisli o novom vodstvu
Društva.

Ad 5. Glavna urednica je dala izvještaj o aktivnostima vezanim za izdavanje Hrvatskog meteorološkog
časopisa 54/55. Imamo 5 članaka (možda će biti i šesti, ako ga glavna urednica uspije složiti jer je
“konačna” verzija autora u dosta lošem stanju), i to 2 pregledna i 3 stručna rada. Zatim imamo sažetke
7 doktorskih dizertacija, kratke sažetke radova s Meteoroloških izazova 7, Prikaz knjige “Primijenjena
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znanstvena istraživanja u DHMZ-u” i 2 In memoriama.

Ad 6. Trenutno nema detalja oko obilježavanja Svjetskog meteorološkog dana. Odlučeno je da se
trebaju odrediti dobitnici nagrada. Mole se članovi UO da pošalju svoje prijedloge. Pošto je zbog
potresa i epidemiološke situacije 2020. godine otkazana proslava, odlučeno je da se ove godine
dodjele nagrade i za ovu i prošlu godinu.

Ad 7. Ako će epidemiološka situacija dozvoljavati, odlučeno je da se proljetni izlet organizira u nekoj
“laganijoj” varijanti. Plan je da se odlazak na željenu lokaciju organizira individualno, osobnim vozilima.
Neki od prijedloga su Karlovac te Puntijarka.

Ad 8. Prihvaćena je prijava za članstvo Tatjane Ivošević.

Ad. 9. Ivan Güttler se ponudio da će otići na Grič te pokušati utvrditi trenutno stanje knjižnice HMD-a.
Antun Marki prenio je stav glavne ravnateljice DHMZ-a Branke Ivančan-Picek. Ravnateljica načelno
nema problema da se knjižnica preseli u prostorije Kraša, ako se nađe prikladno mjesto za to.

Ad. 10. Upravnom i nadzornom odboru društva obratio se član društva Damjan Jelić s prijedlogom
prijave Društva na natječaj Europskog socijalnog fonda za organizacije civilnog društva (OCD)
“Jačanje kapaciteta OCD-a za odgovaranje na potrebe lokalne zajednice”. Upravi odbor odlučio je da
se u skorom vremenu preko Zoom-a UO sastane s Jelićem i da se detaljnije razmotre uvjeti prijave te
načini suradnje.

Sastanak Upravnog odbora završio je u 18 sati.

Zapisničar: Mladen Rupčić
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